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ACTA NÚM. 7/2022 
 
El dia 7 d’octubre de 2022 a les 12:05 hores, a la Casa Comuna de Canillo, es reuneix 
el Consell de Comú en sessió Ordinària tradicional, anomenada Consell “Per acabar de 
cobrar les Terces”, per donar curs a tot allò que sigui convenient per a la bona 
administració de la parròquia. 
 
El Cònsol major dona la benvinguda a tots els assistents a la sessió de Consell tant als 
Consellers de Comú, com als mitjans de comunicació presents així com als mitjans que 
estan connectats i a tots els ciutadans que segueixen el Consell per streaming.  
 
 
L’Hble. Sr. Francesc Camp dona lectura a l’ordre del dia de la reunió: 
 
 
1. Acta de Consell de Comú de la sessió del 12 de setembre de 2022. 
2. Proposta i aprovació, si escau, de les bases per a l’atorgament de les subvencions de 
caràcter sociocultural, esportiu, benèfic i de lleure del Comú de Canillo. 
3. Proposta i aprovació, si escau, del calendari de dies festius de la parròquia de Canillo 
i del calendari d’horari intensiu del Comú de la parròquia de Canillo per a l’any 2023. 
4. Proposta i aprovació, si escau, del calendari de celebració de sessions de Consell de 
Comú, Sabuts i Ordinaris per a l’any 2023. 
5. Informació i ratificació dels acords de les Juntes de Govern de data 31 d’agost i 7, 14 
i 21 de setembre de 2022.  
 
 
Sota la presidència de l’Hble. Sr. Francesc Camp Torres, cònsol major, i amb 
l’assistència dels Honorables membres de la Corporació que es relacionen a 
continuació:  
 
 
Cònsol menor 
Marc Casal Tomàs 
Consellers i Conselleres 
Miquel Casal Rossell  
Begoña Rubio Manzano 
Cerni Pol Rossa  
Rafel Casal Carboné 
Elisabeth Font Álvarez 
Albert Torres Babot 
 
 
Han excusat la seva absència l’Hble. Sra. Anna Palmitjavila Martos i  l’Hble. Sra. Dolors 
Cabot Vidal, conselleres. 
 
 
Secretària general: 
Meritxell Moya Delgado 
 
 
Desenvolupament de la sessió: 
 
Havent estat convocada degudament aquesta sessió de Consell de Comú, d’acord amb 
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el que disposa l’article 21 de l’Ordinació d’organització i funcionament dels Comuns, de 
data 24 de novembre de 2011; 
 
Aquesta sessió serà transmesa per streaming i es procedirà a la seva gravació conforme 
al que disposa l’article tercer de l’Ordinació del 24-12-2021 de modificació de l’Ordinació 
del Comú de Canillo d’organització i funcionament dels Comuns, del 24 de novembre de 
2011. 
 
Un cop comprovada l’existència del quòrum perquè pugui ser iniciada, d’acord amb el 
que disposa l’article 22; i de conformitat amb els articles 23.2 i 23.3 de l’Ordinació 
d’organització i funcionament dels Comuns, de data 24 de novembre de 2011; 
 
 
Es procedeix amb l’ordre del dia establert, exposat a continuació: 
 
 
 
1. Acta de Consell de Comú de la sessió del 12 de setembre de 2022. 
 
 
L’Hble. Sr. Francesc Camp demana si hi ha algun comentari o consideració a fer sobre 
l’acta de Consell de Comú del 12 de setembre de 2022. 
 
L’Hble. Sr. Torres comenta que només té a dir una cosa, que quan es va dir que el 
cònsol menor no assistia a les reunions d’Urbanisme, ratifico que el cònsol menor no 
assistia presencialment a quasi cap Comissió d’Urbanisme. No, que no assistia a cap 
Comissió d’Urbanisme. En tot cas, Sra. Secretària, verifiqui això.  
 
El Cònsol major diu que es transcriu el que es diu, són actes molt extenses, potser de 
vegades si no es fa així, per part de la secretària, és perquè no s’acaba d’entendre el 
que es diu, no és culpa seva, sinó culpa potser del qui parla, no dic que sigui un o altre, 
però ens pot passar a tots i s’intenta transcriure-la literalment, vostè ho sap el què es 
diu al Consell. En tot cas si està escrit així és perquè s’ha dit així, com consta. 
 
El conseller Torres demana que en tot cas només demana que es verifiqui. I en tot cas 
ratifico el que jo vaig dir en aquell moment, que no és que no assisteixi a les Comissions 
d’Urbanisme, sinó que no ho fa presencialment. Bé, sense més. 
 
El Cònsol major assenteix.  
 
No havent cap observació al respecte, s’aprova per assentiment. 
 
 
2. Proposta i aprovació, si escau, de les bases per a l’atorgament de les 
subvencions de caràcter sociocultural, esportiu, benèfic i de lleure del Comú de 
Canillo. 
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El cònsol major procedeix amb l’exposició d’aquest punt i comenta que com cada any 
s’engega el procediment de presentació de subvencions. Del que es tracta és que les 
entitats de la parròquia, ja siguin culturals, esportives o socials, puguin fer les seves 
aportacions. Precisar que han de tenir la seu social a la parròquia de Canillo, com també 
les activitats subvencionades s’han de dur a terme a la parròquia de Canillo. També dir 
que les subvencions són de caire econòmic, evidentment, i anual. Es pot subvencionar 
una activitat puntual: cultural, esportiva, benefica o de lleure, com també es pot 
subvencionar, si escaigués, les hores d’utilització de les instal·lacions. També comentar 
que a l’article núm. 10 de l’Ordinació és on es detalla tota la documentació a aportar i 
també s’ha d’adjuntar, important, el tancament comptable de l’any anterior i afegir també 
que la subvenció pot ser com a màxim del 75% de l’import global de funcionament 
d’aquella entitat. Finalment dir, que el termini màxim d’atorgament és de 2 mesos 
després de la finalització del termini de presentació de les sol·licituds i entenem que dins 
del procediment, ja sigui el termini que tenen per presentar-les com el període màxim 
d’atorgament ja ens anirem a principis de l’any vinent i esperem tenir la partida al 
pressupost aprovat i també avançar els pagaments d’aquestes subvencions a les 
entitats que realment s’acordi de donar, més aviat que els darrers anys que ens hem 
retardat una mica, fruit de l’aprovació del pressupost del Comú de Canillo, que aquests 
darrers anys s’ha efectuat al mes de febrer o mes de març.  
 

L’Hble. Sr. Camp, demana a l’Hble. Sr. Miquel Casal, president de la Comissió de Gent 
Gran i Benestar social si vol afegir quelcom al respecte, també es dirigeix a la resta de 
consellers i demana si hi ha alguna observació a fer sobre aquest punt. 

No havent-hi cap observació al respecte, s’aprova la proposta per assentiment. 

Seguidament es transcriuen les bases reguladores de les subvencions i l’edicte que es 
publicarà al Bopa per la seva bona eficàcia administrativa: 

Bases reguladores de les subvencions de caràcter sociocultural, esportiu, benèfic i de 
lleure del Comú de Canillo per l’any 2023. 
 

Objecte: subvencions de caràcter sociocultural, esportiu, benèfic i de lleure; amb 
preeminència d'aquelles que tinguin la seva seu social, duguin a terme l'activitat 
subvencionada o promocionin de forma directa o indirecta la parròquia de Canillo. 

Concurrència: no competitiva. 

Tipus: subvenció econòmica anual; subvenció total o parcial d'una activitat puntual, 
esportiva, cultural, benèfica o de lleure; subvenció en hores d'utilització de les 
instal·lacions comunals. 

Requisits documentals i justificatius: els detallats a l’article 10 de l’Ordinació 
d'atorgament de subvencions a activitats socioculturals, esportives, 
benèfiques i de lleure, de 21-3-2002. Addicionalment, i en els casos d’entitats que hagin 
rebut subvenció del Comú de Canillo en l’anterior convocatòria, cal adjuntar el 
tancament comptable de l’any anterior. 

Criteris de valoració: discrecional segons tipus, documentació justificativa i finalitat de 
la subvenció interessada.  Es valora especialment, a través dels projectes i memòries 
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d’activitat presentades, l’impacte positiu i l’abast que l’activitat projectada té en els 
àmbits esportius, culturals, socials i de lleure de la parròquia de Canillo.  

Percentatge màxim respecte el cost de l’activitat: 75%.  En cap cas l’import de la 
subvenció no podrà superar, aïlladament o en concurrència amb altres subvencions o 
ajuts, el cost global de l’activitat que desenvolupa el beneficiari. 

Garanties a favor dels interessos públics: no s’exigeixen. 

Termini per l’atorgament: màxim dos mesos des de la finalització del termini de 
presentació de sol·licituds. 

El Comú de Canillo es reserva la facultat de compensar l’import a atorgar en aquesta 
convocatòria dels imports no utilitzats i/o insuficientment justificats en la seva aplicació 
en convocatòries anteriors. Tot sempre dins dels límits de disponibilitat pressupostària. 

Es fa l’advertiment que els beneficiaris hauran de complir les obligacions que dimanen 
de l’Ordinació d’atorgament de subvencions a activitats socioculturals, esportives, 
benèfiques i de lleure del Comú de Canillo, de 21-3-2002, especialment les de 
justificació en cas de requeriment. 

 

 

- Edicte - 

 

Edicte del 10-10-2022 pel qual s’aprova iniciar el període de presentació de 
sol·licituds per a subvencions de caràcter sociocultural, esportiu, benèfic i de 
lleure. 

El Comú de Canillo, en sessió de Consell de Comú de data 7 d’octubre de 2022, ha 
acordat iniciar el període de presentació de sol·licituds per a subvencions de caràcter 
sociocultural, esportiu, benèfic i de lleure, d’acord amb el que disposa l’Ordinació 
d’atorgament de subvencions a activitats socioculturals, esportives, benèfiques i de 
lleure d’aquest Comú (BOPA núm. 27, Any 14, de data 21 de març de 2002), que es fixa 
a partir de l’endemà de la publicació d’aquest edicte al Butlletí Oficial. 

Les entitats o persones interessades poden retirar al Servei de Tràmits del Comú de 
Canillo les bases corresponents. 

El termini de presentació de les sol·licituds, per a les persones i/o entitats interessades, 
és a les 14 hores del dia 14 de novembre de 2022 al Servei de Tràmits del Comú de 
Canillo. 

Cosa que es fa pública per a coneixement general. 

Canillo, 10 d’octubre de 2022 

Francesc Camp Torres 
Cònsol major 
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3. Proposta i aprovació, si escau, del calendari de dies festius de la parròquia de 
Canillo i del calendari d’horari intensiu del Comú de la parròquia de Canillo per a 
l’any 2023. 

 

El Sr. Cònsol comenta que respecte al calendari d’horari intensiu no hi ha cap variació i 
pel que fa al de festius són els mateixos de cada any, en funció de les dates que 
corresponguin aquest any, i evidentment l’horari intensiu va molt lligat a les setmanes 
de vacances escolars i d’estiu del país. Jo crec, Sra. Secretària General, que enguany 
s’han respectat bastant els horaris intensius després de la pandèmia. 

La secretària general assenteix a les paraules del cònsol major. 

El cònsol major demana si se’ls han pogut mirar i si tenen quelcom a comentar al 
respecte. 

L’Hble. Sr. Torres contesta que per ells és tot conforme. 

El Sr. cònsol procedeix a la votació de les dues propostes de calendaris, les quals són 
aprovades per assentiment. 

Seguidament es transcriuen els avisos que es publicaran al Bopa per la seva deguda 
eficàcia administrativa: 

- Avís – 

 

Avís del 10-10-2022 pel qual es fa públic el calendari de dies festius de la parròquia 
de Canillo per a l’any 2023. 

Per acord pres en la sessió de Consell de Comú de data 7 d’octubre de 2022, el 
calendari de dies festius de la parròquia de Canillo queda fixat per a l’any 2023 com 
segueix: 

 

Gener 
 
1  Any nou (diumenge) 
6  Reis (divendres) 
 
Febrer 

20  Carnaval (dilluns) 

 
Març 

14  Dia de la Constitució (dimarts) 

 
Abril 

7  Divendres Sant (divendres) 
10  Dilluns de Pasqua (dilluns) 
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Maig 
 
1  Festa del Treball (dilluns) 

29  Dilluns de Pentecosta (dilluns) 

 
Juny 

29  Sant Pere i El Tarter *** (dijous) 
 
Juliol 
 
8  Soldeu *** (dissabte)  
17     Canillo *** (dilluns)  
25  Sant Jaume, Ransol, Aldosa, Els Plans *** (dimarts) 
 
Agost 
 
15  L’Assumpció (dimarts) 
16  Sant Roc (dimecres) 
24  Sant Bartomeu de Soldeu *** (dijous) 
 
Setembre 
 
8  Mare de Déu de Meritxell (divendres) 

Novembre 
 
1  Tots Sants (dimecres) 

Desembre 
 
8  Immaculada Concepció (divendres) 
25  Nadal (dilluns) 
26  Sant Esteve (dimarts) 
 

Per les festes assenyalades amb *** és festiu únicament al veïnat de referència. 

 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i efectes. 

Canillo, 10 d’octubre de 2022 

Francesc Camp Torres 
Cònsol major 
 

 

- AVÍS - 

Avís del 10-10-2022 d’aprovació de les dates en què les oficines de l’Administració 
comunal realitzaran horari intensiu durant l’any 2023. 
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El Consell de Comú reunit en sessió de data 7 d’octubre de 2022, ha aprovat les 
següents dates en què les oficines de l’Administració comunal realitzaran horari intensiu 
durant l’any 2023. 

A) Horaris d’obertura de les oficines del Comú de Canillo durant l’any 2023. 

- L’horari general de les oficines comunals de dilluns a dijous és de 8 a 17 hores i els 
divendres de 8 a 15 hores. 

- L’horari d’atenció al públic del Departament de Tràmits a les oficines comunals de 
dilluns a dijous és de 8 a 15 hores i els divendres de 8 a 14 hores.  

- Durant els períodes que s’esmenten a continuació l’horari general de les oficines 
comunals serà de 8 a 15 hores i d’atenció al públic del Departament de Tràmits de 8 a 
14 hores: 

2 al 5 de gener (ambdues dates incloses) 

21 al 24 de febrer (ambdues dates incloses) 

3 al 14 d’abril (ambdues dates incloses) 

30 de maig 

26 de juny al 7 de setembre (ambdues dates incloses) 

30 d’octubre al 3 de novembre (ambdues dates incloses) 

27 al 29 de desembre (ambdues dates incloses) 

Cosa que es fa pública per a coneixement general. 

Canillo, 10 d’octubre de 2022 

Francesc Camp Torres 
Cònsol major 
 

 
4. Proposta i aprovació, si escau, del calendari de celebració de sessions de 
Consell de Comú, Sabuts i Ordinaris per a l’any 2023. 

 

El Sr. Cònsol diu que de la mateixa manera que ha comentat anteriorment es tracta d’un 
calendari habitual de Consells, Sabuts i Ordinaris, establint un màxim de període entre 
dos consells de 2 mesos, que és el que estipula el Reglament de Funcionament del 
Comú de Canillo. Sí, que aquest any 2023 com a particularitat hi haurà el darrer consell 
de l’any, lligat a les properes eleccions comunals, concretament el Consell de Comú 
Sabut dels Sants Innocents, que té lloc el 28 de desembre, que sempre es fa cada 4 
anys, i sempre relacionat amb un any d’eleccions comunals.     

No havent cap observació a comentar al respecte, s’aprova la proposta per assentiment. 
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Seguidament es transcriu l’avís que es publicarà al Bopa per la seva deguda eficàcia 
administrativa: 

 

- Avís - 

Avís del 10-10-2022 pel qual es fa públic el calendari de Consells Sabuts i Ordinaris 
de la parròquia de Canillo per a l’any 2023. 

Per acord pres en la sessió de Consell de data 7 d’octubre de 2022, el calendari de 
celebració de Consells Sabuts i Ordinaris queda fixat per a l’any 2023 com segueix: 

 

Gener 

Dia  18   Consell Ordinari  

 

Febrer 

Dia 15      Consell Sabut:   

Consell de les Talles, Tabes i Arrendaments  

 

Març 

Dia 30     Consell Ordinari   

 
Maig 
 
Dia 30    Consell Sabut: 

Dilluns de Quinquagèssima. Fustamena i Ordinacions    
 

Juny    

 
Dia 27 Consells Sabuts:   

Octava de Corpus. Per assistir a l’església.  

    Pagament de les Terces.   

 

Juliol 

Dia 26    Consell Ordinari      

 
Setembre 

Dia 11    Consell Sabut: 

Per Arrendar els Hostals 
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Octubre 

Dia 9    Consell Sabut: 

Per acabar de cobrar les Terces  

 

Desembre  

Dia 6    Consell Ordinari  

 

Dia 28    Consell Sabut:  

    Sants Innocents 

 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i efectes, a Casa Comuna, el dia 10 
d’octubre de 2022. 

Francesc Camp Torres 
Cònsol major 
 
 
 

 
5. Informació i ratificació dels acords de les Juntes de Govern de data 31 d’agost 
i 7, 14 i 21 de setembre de 2022. 

L’Hble. Sr. Francesc Camp demana si hi ha alguna consideració a fer de les juntes de 
govern. 

El conseller Torres, comenta que pel que fa a la junta de govern de data 31 d’agost, de 
la cessió anticipada del conveni amb la carretera de Prats, els hi agradaria que hi hagués 
el plànol i el conveni signat amb la part afectada i a veure si aquest conveni estimula al 
fet de poder avançar amb l’eixampla de la carretera de Prats.  

El cònsol major contesta al Sr. Torres, que no tingui cap dubte que ho estimula, ja que 
està en camí el plec de bases per adjudicar les obres. 

L’Hble. Sr. Torres apunta que primer hauran de signar tots els propietaris.  

El cònsol major contesta que s’ha de mirar com procedir, ja que és cert que aquest 
conveni, un percentatge molt elevat del tram ja es pot fer, llavors ens podem avançar en 
aquest tram i en paral·lel acabar la negociació amb la resta de propietaris, i en tot cas 
poder-ho acabar dins d’aquest inici d’obres d’aquest tram, ja que es pot adjudicar sense 
esperar el tancament de la negociació amb la resta de propietaris, s’ha d’acabar de 
veure com es gestiona. 

El conseller Torres diu que pel que fa a l’acta del 7 de setembre hi ha l’obertura de dos 
expedients disciplinaris, no vol discutir la raó de l’obertura dels expedients que 
possiblement hi són, però els hi agradaria trobar la manera perquè la gent se senti a 
gust i no haver-hi la por de si s’obren expedients, i no vull discutir aquí si aquests són 
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justificats o no perquè no estan aquí per això, però sí que li agradaria dir-ho, perquè ja 
més d’una vegada ho han comentat que potser el Comú de Canillo obre massa 
expedients, només això.  

El Sr. Cònsol contesta que fent memòria potser porten 4 expedients en 3 anys, Sr. Casal 
potser vostè m’ho dirà, en tot cas s’han obert 3, màxim 4. 

L’Hble Sr. Marc Casal assenteix a les paraules del Sr. Cònsol.  

El conseller Torres diu que en el darrer Consell ja es va parlar d’aquest tema, o penúltim. 

El cònsol major puntualitza que porten 3 anys de mandat i s’han obert màxim 4, és a dir, 
estem parlant d’un a l’any. Crec que el tema no està en el nombre, sinó en el per què 
s’arriba aquí? L’anterior vegada que vàrem parlar d’aquest tema ja li vaig comentar que 
a ningú li agrada obrir expedients disciplinaris, ni als Cònsols ni a cap Conseller aquí 
present. Realment és l’últim recurs que tenim quan entenem que algú no ha fet bé la 
seva feina, és així, llavors quan vostè diu que hem de buscar la manera. A veure, les 
maneres ja estan molt establertes, hi ha una reglamentació i s’ha de seguir i el que no 
fem és no avisar a algú si no fa bé la seva feina. Se l’avisa, es parla, però evidentment 
si hi ha vàries reincidències ens veiem obligats a obrir aquests expedients. No considero 
que siguin molts expedients, al contrari, no sé quin rati tenen als altres Comuns, però 
tampoc el que no podem fer és tancar els ulls, Sr. Torres, quan entenem que no es fa 
bé la feina i jo crec que això no ha de preocupar a cap funcionari del Comú de Canillo, 
ans el contrari, les persones poden estar molt tranquil·les si fan bé la seva feina. 
Nosaltres, evidentment, no direm res, sinó que felicitar-los, que és a la gran majoria dels 
funcionaris del Comú de Canillo i que també ho vull remarcar i a partir d’aquí, em sembla 
a mi, que no hi ha cap debat. Què s’ha de trobar una forma? A veure, jo crec, que les 
formes ja estan molt establertes i nosaltres, i els Cònsols en particular, davant d’una 
conducta que no és la correcta, parlem prèviament amb les persones, el diàleg hi és, 
només faltaria, abans d’arribar a aquest extrem.  

El conseller Torres puntualitza que la seva posició ha quedat molt clara, que fa poc 
temps, no recorda el darrer Consell que es va parlar d’aquest tema, però era aquest any, 
només això. El que he dit és que la gent, segurament hi ha una raó, perquè estigui obert 
aquest expedient, no la posaran en dubte, però el que també no voldríem és que la gent 
estigués amb una miqueta de por. Sobretot això, i no entrarem en la gran polèmica 
d’aquest tema, perquè avui en aquest Consell, no és el cas. Només és el cas de dir, 
home, doncs potser... res més. 

El cònsol major diu que queda molt bé dir això que ha dit, Sr. Torres, que la gent tingui 
por, doncs, no, perquè nosaltres tampoc volem que la gent tingui por i intentem fer el 
màxim per parlar amb les persones, a més li diré que d’aquests dos expedients, un és 
d’un empleat reincident, és la segona vegada que li obrim un expedient, clar, si algunes 
persones, molt poques, i en aquest cas és una de tota la plantilla del Comú de Canillo 
se li obre un expedient i encara així no fa bé la seva feina, evidentment, ens veiem 
obligats a tornar-li a obrir un expedient.  

El cònsol menor puntualitza que és la nostra obligació d’obrir expedients, ja que tenim 
uns informes d’uns caps o bé informes externs, com és aquest cas, i si s’hagués 
preocupat, Sr. Torres, de demanar informació la tindria i coneixeria del què parlem i no 
estaríem fent demagògia al voltant d’un tema delicat, perquè és la feina de les persones. 
Crec, que és la nostra obligació obrir expedients en el moment, en el qual es disposa 
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d’uns informes interns i externs que diuen que el personal no està fent la feina 
encomanada, per tant ja no és potestat nostra sinó obligatorietat nostra en procedir en 
base al que diu el reglament. 

El conseller Torres diu que no ho veu igual, que no ho comparteix, però no entrarà més 
al detall. Procedeix dient que pel que fa a la junta de govern del 14 de setembre no té 
res a dir, està conforme. Pel que fa a la del 21 de setembre, l’informe que fa referència 
sobre la liquidació dels habitatges turístics i devolució d’ingressos indeguts, ens 
agradaria conèixer la queixa, ja que aquesta s’estima parcialment i saber si aquesta 
queixa és escrita, verbal o de què va aquesta queixa? Perquè clar, aquí hi consta la 
resolució de l’informe però no sabem quin tipus i què diu la queixa. 

El cònsol major contesta que es tracta d’una queixa escrita i que li faran arribar i sí que 
és cert i per complementar la seva pregunta, una part de l’argumentari de les empreses 
que s’han queixat, s’ha considerat que sí que la queixa era pertinent, i en aquest cas hi 
haurà una devolució de diners o si encara no s’hagués emès el rebut per cobrar la taxa, 
doncs, ja no s’enviarà o es farà rectificar.  

El Sr. Torres assenteix i diu que ja li faran arribar, doncs, aquesta còpia. I ens hagués 
agradat, ja sé que tots ens equivoquem, l’Administració també, però estalviar-nos aquest 
error, però si ja està fet, s’assumeix. 

El Sr. Cònsol vol puntualitzar que a la queixa, ja ho veurà Sr. Torres quan li fem arribar, 
són vàries queixes, és a dir, varis aspectes relacionats amb la tributació dels habitatges 
d’ús turístic i amb una sí que hem considerat que tenien raó del que es queixaven, però 
la resta les hem argumentat a favor del Comú perquè estava ben presa la decisió. Amb 
això vull dir que no tota la queixa ha estat un canvi que ha hagut de fer el Comú.  

El Sr. Torres es reitera en que ja li faran arribar el document, i que està d’acord.   

L’Hble. Sr. Camp demana si hi ha alguna observació més a fer al respecte i no sent així, 
s’aproven per assentiment les Juntes de Govern de data 31 d’agost i 7, 14 i 21 de 
setembre de 2022. 

 
 
I atès que no hi ha més assumptes què tractar, el cònsol major dona per acabada la 
sessió a les 12.22 hores, de la qual s’estén aquesta acta per a la deguda constància de 
tot allò esdevingut. 
 
 
 
 
 
 
 
P.O. del Comú       
La secretària general   El cònsol major 
Meritxell Moya Delgado   Francesc Camp Torres 


